

# Hypoallergenic China Tilam Topper Cover Waterproof Borong

## Penerangan Produk Sarung Topper Tilam China Hypoallergenic Borong Kalis Air

- **Item:** Sarung atas Tilam China Hypoallergenic Borong Kalis Air
- **Saiz:** Twin, Twin XL, Penuh, Queen, King, Cal King atau Customize
- **Warna:** Putih
- **Jenama:** TAIDA
- **Reka bentuk:** Atas Rekaan Kotak Sekat Berkuil Kubus 3D
- **Permukaan:** Poliester
- **Jenis Penutupan:** Poket Dalam Dipasang 18 Inchi
- **Pengisian:** Gentian Poliester
- **Ciri:** Lembut, Mesra Kulit, Boleh Dicuci, Antibakteria, Anti-hama, Gebu
- **Pembungkusan:** Setiap gulungan dibungkus dalam beg plastik yang kuat; setiap pakej dalam karton kertas individu.



[PERMUKAAN TIDUR YANG LEMBUT MELAYU] Lapisan tambahan yang lebih tebal dengan isian alternatif yang sangat gebu dan mewah mewujudkan perasaan hotel 5 bintang yang mewah yang mencair dan melipat perlahan-lahan ke bahagian atas serta melindungi tilam anda tanpa mengorbankan keselesaan dengan pelapik tilam kami. Bahagian atas reka bentuk kotak sekat berlapis kubus salji 3D disumbat dengan alternatif turun untuk kelembutan yang lebih hebat menjadikan malam anda lebih tenang dan memastikan anda bangun dengan tenang

[PENGALAMAN SELESA MUKTAMAD] Diperbuat dengan mikrofiber super lembut, segar dan bernafas berkualiti tinggi yang akan memberikan anda keselesaan terbaik yang anda perlukan, ketebalan memberikan anda sokongan yang anda perlukan semasa anda tidur, tidur sebentar atau hanya duduk di atas katil anda . Topi tilam king tilam kami boleh membantu mengagihkan berat badan anda dan mengurangkan titik tekanan secara merata di seluruh tilam, membolehkan anda tidur nyenyak dan bangun tanpa sakit belakang

[REKA BENTUK POKET DALAM CENGKAMAN LICIN & KUKUH] Skirt beranjai sepenuhnya sesuai di sekeliling tilam sehingga 18" tebal untuk membantu muat mana-mana tilam katil yang anda miliki, keanjalannya yang kuat membantu anda mendapatkan cengkaman yang ketat di sekeliling tilam membolehkan anda melambung dan memusing bebas pada waktu malam kerana ia menggunakan mikrofiber berat gram tinggi dengan gelang getah kenyal tinggi yang memastikan ia licin dan lembut, dan tahan lama daripada hiasan katil lain yang menggunakan kain elastik berat gram rendah yang mudah koyak.

[MUDAH DIJAGA, DIGUNAKAN & SUPER TAHAN LAMA] Topi tilam boleh dibasuh mesin komersial dan tidak memerlukan cucian kering yang mahal. Selain itu, banyak produk lain menggunakan lapisan fabrik bukan tenunan di bahagian belakang topper untuk mengurangkan kos bahan, yang menyebabkan kerosakan jika ia membalikkan topper ke bahagian belakang untuk digunakan. Tetapi semua permukaan depan dan belakang topper kami diperbuat daripada mikrofiber berkualiti tinggi yang memastikan kedua-dua belah boleh digunakan, ini meningkatkan jangka hayat dua kali ganda

[PENYESUAIAN PERIBADI] Sila hubungi kami dengan sebarang pertanyaan atau keperluan tersuai untuk semua produk.

## **Model B: pelindung atas tilam dengan poket turun salji**

Like sleeping on a cloud  
cloud-like surface



3D cube-quilted  
baffle box  
design top



## Model B



3D snow  
down alternative  
18" fitted deep pocket



extra soft, premium,  
unbeatable comfort

[Saiz lain boleh disesuaikan, sila hubungi kami!](#)

Production size specification		Quilted baffle boxes Qty.	Product net weight (kg)	Carton weight(kg)	Product gross weight (kg)	Carton size (cm)	Carton size (inch)
<b>Twin</b>	39*75*18 inch (99*190*46cm)	4*8	2.99	0.55	3.54	25*25*56	9.8*9.8*22.0
<b>Twin XL</b>	39*80*18 inch (99*203*46cm)	4*8	3.04	0.55	3.59	25*25*56	9.8*9.8*22.0
<b>Full</b>	54*75*18 inch (137*190*46cm)	6*8	3.99	0.6	4.59	28*28*55	11.0*11.0*21.7
<b>Queen</b>	60*75*18 inch (153*203*46cm)	6*8	4.65	0.65	5.3	29*29*59	11.4*11.4*23.2
<b>King</b>	76*80*18 inch (193*203*46cm)	8*8	5.95	0.8	6.75	32*32*59	12.6*12.6*23.2
<b>Cal King</b>	72*84*18 inch (183*213*46cm)	7*8	5.85	0.8	6.65	32*32*59	12.6*12.6*23.2

**Kemasan pic pabrik permukaan seperti awan yang sangat lembut dengan prestasi kekuatan yang baik**



**Pengisian gentian lingkaran 3D**



**Label, Tanda & Tag**



**Bahagian atas reka bentuk kotak penyekat berkuil kubus 3D**





**Keselesaan yang lebih lembut, premium, tiada tandingan, seperti tidur di atas awan, permukaan seperti awan**



**Dengan poket menyesuaikan diri dengan kedalaman tilam sehingga 18 inci**



Pembungkusan & Penghantaran Borong Penutup Atas Tilam China  
Hypoallergenic Tilam Kalis Air

**Jika anda mempunyai sebarang keperluan khas untuk pembungkusan, sila hubungi kami!**



▼ Each package in individual paper carton



▲ Each rolled & compressed, packed in strong plastic bag

Maklumat Syarikat



**GUANGZHOU TAIDA FIBER PRODUCTS CO., LTD** telah ditubuhkan pada tahun 2006, terletak di Zon Perdagangan Bebas Nansha, Guangzhou. Kami adalah perusahaan tekstil moden yang mengintegrasikan reka bentuk, pengeluaran dan jualan, terlibat dalam perniagaan dan penyelidikan gentian, produk bukan tenunan, tekstil rumah dan bahan mentah tekstil. Selepas bertahun-tahun pembangunan, TAIDA menjadi sebuah syarikat kumpulan kini mempunyai anak syarikat:

GUANGZHOU TAIDA FIBER PRODUCTS CO., LTD

GUANGZHOU ULTRALOFT TECHNOLOGY CO., LTD

FOSHAN TAIXIANGJIA CO., LTD.

FOSHAN TEXTILE GUIDE CO., LTD.

Kilang kami meliputi kawasan seluas lebih daripada 50,000 meter persegi, mempunyai lebih daripada 300 pekerja, dan teknologi dan peralatan pengeluaran yang paling maju, dengan pengeluaran tahunan lebih daripada 200 juta yuan. Kami memiliki 4 set peralatan pengeluaran gumpalan gentian berkelajuan tinggi, 1 set barisan pengeluaran gumpalan tebuk jarum, yang boleh menghasilkan pelbagai jenis gumpalan gentian, dengan kapasiti harian sebanyak 200 tan. Sementara itu, syarikat itu telah memperkenalkan 20 set mesin quilting dikawal komputer, dan 30 set mesin quilting jarum tunggal, 100 set mesin jahit untuk sarung kuilt dan sarung bantal, dengan kapasiti harian lebih daripada 5,000 quilt dan 10,000 bantal.

Kami sentiasa mengambil "meningkatkan kualiti tidur orang ramai dan mencipta kehidupan yang lebih baik" sebagai misi kami. Selepas bertahun-tahun mengumpul pengalaman, TAIDA mempunyai sistem pengurusan kualiti yang lengkap dan saintifik, rangkaian produk yang luas, prestasi kos yang cemerlang, dan R&D bebas.

Dalam tahun-tahun kebelakangan ini, syarikat telah diberi penghormatan sebagai PERUSAHAAN BERTEKNIK TINGGI NEGARA dan mendapat kebenaran Dupont™ Sorona®. Kami mempunyai beberapa paten produk yang unik, dan terus menyelidik serta membangunkan pelbagai produk. Dalam perjalanan pada masa hadapan, kami sedang meneruskan penyelidikan dan membangunkan bahan baharu, produk berfungsi baharu dan teknologi baharu. Kami sedang berusaha untuk orang ramai mengejar pelbagai tekstil rumah yang berfungsi dan matlamat syarikat untuk menjadi perusahaan tekstil rumah China terkuat.

## Pemprosesan Produk

### **Bengkel Serat Mentah / Wadding**



**Bengkel Quilting / Peralatan Tempat Tidur**



Pensijilan

**Sijil kami:**

**Sijil PERUSAHAAN BERTEKNIK TINGGI NEGARA Sijil  
Business Social Compliance Initiative (BSCI) pensijilan**



**ISO9001 Sistem Pengurusan Kualiti Pensijilan  
Keyakinan dalam tekstil OEKO-TEX standard 100 sijil Sijil  
Global Recycling Standard (GRS)  
Dupont™ Sorona® Common Thread pensijilan  
Germany Cell Solution® CLIMA fiber authorization**

**Kami boleh memberikan sijil versi elektronik kepada anda!**

## Our Certifications



## Soalan Lazim

**S1: Di manakah kilang kami? Adakah mungkin untuk melawat kilang anda?**

Kilang kami terletak di Bandaraya Guangzhou, dan pejabat jualan asing kami di Kota Foshan (di mana kira-kira 1 jam memandu dari pejabat ke kilang). Semua pelanggan dari seluruh dunia sangat dialu-alukan untuk melawat kami.

**S2: Bolehkah anda menyediakan perkhidmatan ODM?**

Ya sudah tentu. Kami boleh menyediakan perkhidmatan ODM dan OEM.

**S3: Bagaimana untuk mengawal kualiti produk?**

Kami telah mendapat Pensijilan Sistem Pengurusan Kualiti ISO9001: 2015 standard. Kilang kami mempunyai QC yang ketat untuk setiap prosedur. Setiap hari Penyelia Kawalan Kualiti kami akan menyemak dan menyimpan semua rekod QC. Walaupun barang sudah siap, pasukan jualan kami akan melakukan pemeriksaan akhir ke atas barangan sebelum dimuatkan dan dihantar. Kami akan memusnahkan atau mengitar semula produk yang rosak.

**S4: Bolehkah anda membuat sampel secara percuma?**

Kami boleh menyediakan sampel dari sebarang saiz pada bila-bila masa. Kerana sekarang produk ini di produksi setiap hari.

**S5: Apakah MOQ?**

MOQ adalah satu bahagian. Satu keping sedia untuk dihantar.

## Produk Peralatan Tempat Tidur Berkaitan





[Silalahubungi kami untuk lebih banyak produk peralatan tempat tidur !](#)